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De raad van de gemeente Enschede, gehoord de beraadslagingen over:
  

Motie vreemd aan de orde van de dag  

Constaterende dat:
 

o Er een probleem is in Nederland rondom het opvangen van asielzoekers: er zijn veel te weinig plekken en 
in de afgelopen maanden sliepen honderden asielzoekers op straat;

o De staatssecretaris meermaals het verzoek heeft gedaan aan gemeenten voor het leveren van 
verschillende vormen van opvang;

o In het coalitieakkoord staat: "Als het Rijk ons verzoekt of opdraagt vluchtelingen op te vangen leggen we 
dit voor aan de gemeenteraad";

o Er zeer waarschijnlijk een wet vanuit het rijk aankomt die het mogelijk maakt steden een toewijzing te
geven voor de opvang van asielzoekers in aantallen en locaties en we nu nog de kans hebben zelf de

| regie te houden en voorop te lopen. 

Overwegende dat:

o Voor een breed draagvlak in de raad het belangrijk is dat het coalitieakkoord gerespecteerd wordt;
o Wij de mening van het Enschedese College onderschrijven dat het opvang probleem een 

verantwoordelijkheid is van de landelijke overheid. Echter, dat houdt wat ons betreft niet in dat wij als 
gemeente niet ons steentje zouden kunnen bijdragen om deze crisis te helpen oplossen;

o Uit eerdere debatten in de raad is gebleken dat er draagvlak is voor de opvang van asielzoekers verspreid 
over kleine(re) locaties in de stad en dit kan bijdragen aan snellere integratie;

o Andere steden (zoals Amsterdam) al meer asielzoekers opvangen en zij andere gemeenten oproepen dit 
goede voorbeeld te volgen;

o Als het gaat om asielopvang we momenteel met veel moeite enkel asielzoekers opvangen in een 
noodopvang voor een periode van slechts enkele weken tot bij hoge uitzondering enkele maanden;

o De nood voor meer opvangplekken hoog is en veel inwoners het ermee eens zijn dat asielzoekers elke 
paar weken van locatie naar locatie verslepen mensonwaardig is;

o Wij ons vanuit mededogen willen inzetten voor menswaardige opvang;

o Staatssecretaris Van der Burg vorige maand aangegeven heeft dat als iedere gemeente in Nederland per 
10.000 inwoners 33 asielzoekers opneemt het probleem opgelost zou zijn. En dat dit voor Enschede dus 
ruim 500 asielzoekers zijn op een stad van ruim 160.000 inwoners zou betekenen;



Draagt het college op:

o Op zoek te gaan naar meerdere kleine(re) locaties in onze stad voor de structurele opvang van 
asielzoekers, optellend tot 500 bedden;

o De staatsecretaris te laten weten dat, als antwoord op zijn verzoek tot medewerking, Enschede bereid is 
om structureel 500 asielzoekers op te vangen middels meerdere kleine(re) locaties;

o Als voorwaarde te stellen dat Enschede minimaal financieel gecompenseerd wordt voor de te maken 
kosten en indien relevant financieel net zo ruim gecompenseerd wordt als gemeenten die gedwongen 
worden asielzoekers op te vangen.

En gaat over tot de orde van de dag.
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